
Borgermøde Kerteminde 8. februar 2024 
Ca. 45 deltagere 
 
Byudvikling 

• Er der overhovedet behov for at byen vokser mere? 
• Der er bygget for meget i området ved havnen, busterminal og omkring rådhuset. 

Ikke behov for mere. Det resterende areal skal bruges til torv, grøn plads og 
parkering 

• Byen mangler træer og grønne pladser 
• I stedet for nye udlæg i Kerteminde skal der udlægges nye parceller i Langeskov 
• Altaner på Strandkilen Nord er grimme 
• Behov for parkeringspladser i midtbyen, parkeringspladser forsvinder når der 

bygges nyt 
• Kulturarvsmasterplanen skal indgå i planlægningen 
• Der skal stilles krav om røde tage 
• Kerteminde skal fastholdes som middelalderby da det tiltrækker turister 
• Rådhusfunktionen skal fastholdes i Kerteminde 
• Aktivhuset skal bevares  
• Behov for ny lokalplan for Kohaven 

 
Natur 

• Adgang til natur er vigtig, Kerteminde har gode forhold i Sybergland og ved 
Lundsgård 

 
Klimasikring 

• Kerteminde skal klimasikres og sluseprojektet skal genoptages 
• Kommunen har ikke gjort noget af det, der er beskrevet i Risikostyringsplanen fra 

2015 
 

Trafik/infrastruktur 
• Cykelstier i Kerteminde 
• Trampesti fra Hans Schacksvej til Fjorden 
• Vandresti fra Sybergland til Hindsholmvej (mange ”Adgang forbudt” skilte i dag) 
• Sti fra sommerhusområde Langø til havet 
• Plan for elkabler til opladning af biler der ligger hen over fortove og muliggør fald for 

gående 
 
Øvrigt 

• Bedre annoncering når planer sendes i høring/vedtages 
• Kommunen skal forbedre hjemmesiden 
• Ros til de politikere der deltog på mødet 


